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„Lustereczko, lustereczko, powiedz przecie, kto jest najpiękniejszy w świecie?”
Czy znacie Państwo odpowiedź na to pytanie? To oczywiście Śnieżka – kino w Rabce-Zdroju,
wymarzone, wyśnione,  wyczekiwane. Najpięk-niejsze Kino, które naszemu miastu nadało
blasku, harmonii, szlachetnego uniesienia wręcz metafizycznego optymizmu. Tak działa  magia
kina… 
Z radością obserwuję spontaniczny zachwyt mieszkańców, szczególnie tych pamiętających
„Śnieżkę” z lat 70-tych i 80-tych. Jestem przekonana, że przyszłość „Śnieżki” zapowiada się
bajecznie, ale tylko wspólnie z Państwem.  Premiery,  klasyka, dokument,  animacja,
awangarda, edukacja, wychowanie patriotyczne, opera, teatr i balet, wszystko co interesujące,
intrygujące, ważne i ciekawe  w sztuce filmowej będzie gościło na ekranie naszego kina.
Bez względu na powód, którym będziecie się kierować odwiedzając „Śnieżkę” zapewniam, że
dołożymy wszelkich starań, aby dostarczyć Państwu wielu wzruszeń, fantastycznych emocji i
magii, melancholii i wzniosłości, może łez i uśmiechu.

  

Kilka zdjęć z uroczystego otwarcia kina "Śnieżka"

  

Śpiewa Dorota Osińska

  

  

Uroczyste przecięcie wstęgi kadrów
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Aktualna burmistrz Ewa Przybyło i były burmistrz Jan Pyka, który odkupił kino w 1992r.
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